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Vragen van het lid Bontes (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over advocaten die blind blijven voor verdachte transacties (ingezonden 
23 maart 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Advocaten blijven blind voor verdachte transacties»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het niet melden van ongebruikelijke transacties door 
advocaten de schijn van betrokkenheid bij witwaspraktijken in de hand werkt? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bereid maatregelen te treffen tegen advocaten die laks zijn geweest bij 
het melden van ongebruikelijke transacties? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het toezicht door de Nederlandse Orde van Advocaten 
op de meldingsplicht van advocaten niet afdoende is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Ziet u in deze berichtgeving aanleiding om maatregelen te treffen en ziet u 
hier ook een rol in weggelegd voor het Bureau Financieel Toezicht? Zo nee, 
waarom niet?

1 http://digikrant.fd.nl/20120322/public/
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